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Beschreibung/Description (1025 Zeichen) 

 

Jemand fragt: "Ist die Melodie schwieriger zu kreieren als der Text oder ist es 
umgekehrt?" Olli und Dean schauen sich an und lächeln. Sie antworten unisono: "the 
storms are coming". Oliver Karl Kraus (aka Noxious Element) und Dean Franz Pasch, 
veröffentlichen mit „The Storms“ ihre zweite Zusammenarbeit auf EVOSONIC RECORDS. 
Vereinfacht gesagt - Dean liefert die Texte und die Stimme - Oliver liefert die Beats und 
die Melodien. Wenn sie zusammenarbeiten, achten sie auf eine organische, entspannte 
Besessenheit. Diese Zutaten fließen in den Mix. „The Storms“ ist ein fröhlicher Song aber 
mit dunklen Untertönen und umgekehrt. Aber vielleicht ist er auch etwas ganz anderes für 
dich - und das ist auch gut so. Sie hoffen, dass Ihre Emotionen die mit „The Storms“ in 
Bewegung kommen - viele Emotionen pro Minute hervorrufen.  
Der Remix von Chris Maico Schmidt und Noah Levin (..wenn der Vater mit dem Sohne..) 
bringt „The Storms“ auf den Punkt. Straighter Techno, verspielte Vocals, nah am Original. 

 

 
 

Someone asks: “is the melody harder to create than the verse – or is it vice versa?” Olli 
and Dean look at each other and smile. They answer in unison: “the storms are coming”. 
Oliver Karl Krauss (aka Noxious Element) and Dean Franz Pasch, with “The Storms” are 
releasing their second collaboration on EVOSONIC RECORDS. Simplistically speaking – 
Dean supplies the verse and the voice – Oliver supplies the beats and the melodies. When 
they collaborate, they make sure there is an organic, easy-going obsessiveness to how 
these ingredients enter the mix. “The Storms” is a happy song with dark undercurrents … 
and vice versa. But perhaps it’s something else for you – and that’s good too. They hope, 
with “The Storms”, your emotions find motion – Much emotion per minute. 
The remix of Chris Maico Schmidt and Noah Levin (..when the father with the son..) brings 
"The Storms" to the point. Straight techno, playful vocals, close to the original. 
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Track List / Infos: 

 
01 The Storms feat. Dean Pasch (Original Mix) – 07:16 min 
ISRC: DEKB72071112 
02 The Storms feat. Dean Pasch (Chris Maico Schmidt & Noah Levin Remix) – 05:35 min 
ISRC: DEKB72071113 
 
Written and produced by Oliver Karl Kraus. 
Vocals by Dean Franz Pasch. 
Track 02 remixed by Chris Maico Schmidt & Noah Levin. 
 

Mastering by http://sledgermastering.by/ 

 
contact@evosonicrecords.de 
https://www.evosonic.de/evosonic-records/evosonic-records-evo066/ 
© Evosonic Records 2022 

  

 

 


